
Referat fra FAU-møte 11. september 2018 Møllergata skole- Årsmøte 

Rektor har sendt ut referat fra første del av møtet. 

Tilstede: Eli Grønn (1A), Paola Bornaschella  (1B), Maria Mercedes Rapela (2B), Anne Breistein 

(3A), Merit Reiertsen (4A), Anders Møller (5A), Christian Brudevoll (6B), Gabriella Klafstad  (7A) 

Saker FAU ønsker å engasjere seg i for skoleåret 2017/2018: 

- Vi ønsker å arrangere klesbyttemarked i starten av november. Anne avklarer dato med 

rektor. 

- Vi diskuterte hvordan FAU skal støtte korpset dette skoleåret: 

o Maria vil invitere korpslederne til å komme på neste FAU-møte 

o Vi i FAU ønsker, som en start, å være frivillige som bidrar til å styrke korpset inntill 

det på sikt blir et eget styre for korpset av frivillige foreldre (steke vafler, lage 

informasjonsbrev til foreldre om korpset osv) 

o FAU ønsker å hjelpe økonomisk. Maria skal få oversikt over økonomi til neste møte. 

o FAU kan søke om støtte hos Sparebankstiftelsen og OBOS til korpset. Forslag om å få 

støtte til nye uniformer (gå tilbake til originaluniformen fra da korpset ble stiftet?). 

Søknadsfrist 30 novemerb (OBOS) og 1. februar 2019 (Sparebankstiftelsen). 

o Kan korpslederne ha øving med enkeltelever i skoletiden? I musikktimen? Anne 

forhører seg med rektor. 

- Oppfordre skolen til at 6. klasse kan stå som trafikkvakter. Kan de få en premie? 

- FAU vil jobbe for at vi kan få til en «Møllas kuleste dag», der de som tilbyr fritidsaktiviteter 

for barn i vårt lokalområde kommer og presenterer seg. Til våren. 

- FAU vil vurdere å jobbe for at elever ved Møllergata skole sogner til samme ungdomskole, så 

elevene ikke blir splittet opp etter 7. trinn. I dag sogner våre elever til Fredensborg og 

Sofienberg ungdomskole. 

Neste møte er 9. oktober kl. 18.30-20.30. 

Hilsen referent Anne Breistein 


